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Fotodokumentace

Rozvojová koncepce pro mezinárodní rozvojové území Liberec-Žitava

1. Workshop: Další kroky v přeshraniční rozvojové koncepci
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Entwicklungskonzeption für den internationalen Entwicklungsraum Liberec – Zittau

Přivítání 

Primátoři měst Žitava a Liberec, pan Thomas Zenker a pan 
Jaroslav Zámečník přivítali cca 50 účastníku z obou stran hranice 

v krásném radním sále žitavské radnice. 
Oba vedoucí projektu Dr. Johannes von Korff a prof. 

Karel Maier představují projekt.
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Plakátovací show

Předávající se informace a 
navazuje rozhovor.
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Table Sessions

Podnětná a inspirující diskuze v Table-
Sessions na témata…
... regionální identity a image
... kvality života – hlavního města kultury
... hospodářství, trhu práce a výzkumu
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Co se děje o pauze...

Příprava vedoucích týmu
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Závěrečné plénum

Shrnutí moderátotů k poznatkům 
z table-sessions.
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Diskuzní příspěvky v závěrečné diskuzi 

▪ Hranice v hlavách jsou ještě zde, téma předsudků také, i když u by to mělo být 
přežité a nikdo vlastně nemá chuť, diskutovat na této úrovni.

▪ Rozpor mezi nedostatkem odborných pracovních sil a vzděláváním 
neorientovaném dle poptávky – mají být mladí lidé vzděláváni dle aktuálních 
kapacit např. v automobilovém odvětví, kteří pak v důsledku změn na trhu a 
nebo strukturálních změn již nebudou konkurenceschopní!?

▪ Rozpor mei odlivem mladých lidí a vnímané ataktivity regionu – jaká image je 
nutná pro vytvoření vazby s lidmi, resp. jejich přilákání do regionu? → téma Jak 
vnímáme sami sebe 

▪ a Bogatynia? Rozšířit rádius! Zahrnout Görlitz a Budyšín. I s ohledem na 
strukturální změny Lužice

▪ Už tu všechno bylo. Už to bylo v 90.letech všechno napsáno. Bylo to správně a je 
i nadále. To ukazuje: Člověk to musí vnímat jako proces. A mít trpělivost.


